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17 KASIM 2023 tarihli Dekan Öğrenci Buluşması 
 

Öğrenci giriş kapısının oraya çöp kovası 

konması. 

Talep Edildi. 

Kantin arka giriş kapısının açılması. Güvenlik zaafiyeti yol açabileceği için  

açılmamaktadır. 

Radyo-TV stüdyosu, sinema anlamında ortamın 

tam karşılanmaması-malzeme eksiklikleri. 

Büyük oranda son yapılan alımla giderilmiş olsa 

da hala eksikler bulunmaktadır. Zaman zaman 

talepler ilgili mercilere iletilmektedir. 

İkinci öğretimin açılması. Mümkün olmadığı ifade edilmiştir. 

Güvenlik personelinin kantin çıkış kapısının 

orada durması. 

Gerek fiziki açıdan gerekse işleyiş açısından 

böyle bir talebin gerçekleştirilmesinin mümkün 

olmadığı ifade edilmiştir. 

Kantin girişine kartlı sistem konulması ve diğer 

öğrencilerinin girişlerinin engellenmesi. 

İlgili Daire Başkanlıklarıyla görüşmeler 

gerçekleştirilmiş olup güvenlik açısından sadece 

Fakültemiz öğrencilerinin geçişi için yapılacak 

“Kartlı Sistem” in maliyetinin yüksek olması 

nedeniyle şuan için gerçekleştirilememektedir. 

Okul organizasyonlarıyla ilgili öğrencilerin 

bilgisi olmaması.  

Web sayfasında, duyuru panosunda gerekli 

duyuruların yapıldığı ifade edilmiştir. 

Öğrenci wifi ağ bağlantısından dijital platforma 

girememeleri. 

Kampüs bazında kısıtlama gerçekleştirildiğinden 

bunun mümkün olmadığı ifade edilmiştir.  

Dijital platformların iletişim fakültesi 

öğrencilerine açılması kısıtlamaların 

kaldırılması. 

Kampüs bazında kısıtlama gerçekleştirildiğinden  

Fakültemiz bazında bir ayrıcalık tanınmasının 

mümkün olmadığı ifade edilmiştir. 

Basın ile ilgili iletişim öğrencilerinin birlikte 

çalışılması yardım alınması. 

Karşılıklı görüşmeler yapılmış olup bu konuda 

işbirliği mevcuttur. 

Öğrencileri basın kartı verilmesi etkinliklerde 

fotoğraf veya video çekilmesi. 

Basın kartının içeriği ve verilme şartları 

bakımından mümkün değildir. 

Etkinliklerde fotoğraf veya video çekilmesi. Etkinlik kapsamına göre yapılmaktadır. 

 

Amfilerde ders esnasında ses yankılanması, 

dersin anlaşılmaması. 

Yunus Emre, Hasan Tahsin ve Adile Naşit 

Anfilerimiz için ses sistemi alınmış olup Bahar 

Yarıyılından itibaren bu sorun ortadan 

kalkacaktır. 

Erkek ve Bayan tuvaletlerin pis olması ve peçete 

olmaması. 

Bu konuda gerekli uyarılar yapılmış olup 

düzenli olarak temizlik yapılması 

sağlanmaktadır. Peçete konulması bütçe 

imkanları nedeniyle mümkün değildir. 

Kantinin sıcak olması ve sandalyelerin kırık 

olması. 

Kantin görevlisi ve sorumlusu ile görüşmeler 

gerçekleştirilmiş olup talepler iletilmiştir. 

Yunus Emre salonun tavanında çatlaklık olması. Bununla ilgili taleplerimiz Yapı İşleri Teknik 

Daire Başkanlığına iletilmiştir. 

Langırt ve Masa Tenisinin olması. Kantinde Langırt Masası bulunmakta olup Tenis 

Masası talep edilmiştir. 

Sinema salonundaki projeksiyon cihazının renk 

sıkıntısı. 

Bu sorunla ilgili çalışmalar başlatılmıştır. 


